





## مؤسسة عبد المحسن القطان

تتشرف بدعوتكم لحضور افتتاح معرض

أيت\*

للفنان عبد الناصر عامر

وذلك يوم السبت الموافق 18-6-2005 الساعة السادسة والنصف مساءً في مقر المؤسسة  
يستمر المعرض حتى 30-6-2005 يوماً من الساعة 10:00 وحتى 17:00 ما عدا يومي الجمعة والأحد  
للاستفسار: هاتف 02-2960544  
csp@qattanfoundation.org

الفنان من مواليد مخيم جباليا العام 1970. يعيش في خان يونس حيث يعمل منسقاً لقسم الفنون التشكيلية بجمعية الهلال الأحمر. شارك في العديد من المعارض الجماعية بما فيها معرض مسابقة الفنان الشاب للعام 2002 التي تنظمها مؤسسة القطان. أقام معرضه الفني الأول بعنوان «وطن» العام 1999

\* أين: مشروع فني أنجزه الفنان أثناء إقامته في مدينة الفنون بباريس ضمن برنامج الإقامة الفنية الذي ينظم بالتعاون ما بين القنصلية الفرنسية العامة، ومؤسسة التعاون، ووزارة الثقافة الفلسطينية ومؤسسة عبد المحسن القطان

## The A. M. Qattan Foundation

Cordially invites you to the opening of the exhibition

where\*

By the artist Abdel Naser Amer

On Saturday 18/6/2005 at 6:30 pm at the Foundation  
The exhibition continues until 30/6/2005 daily from 10:00 – 17:00 except Fridays and Sundays  
For more information: Tel 02 – 2960544  
www.qattanfoundation.org

The artist, born 1970 in Jabalia Refugee Camp – Gaza, lives in Khanyunis where he works as Arts Coordinator at the Red Crescent Society. He has participated in a number of group exhibitions, including The Young Artist Of The Year Award 2002 organized by the A. M. Qattan Foundation. He had his first solo exhibition “Watan – Homeland” in 1999

\* **Where:** is an art work accomplished during the artist's “Paris Residency” in Cité des Arts, organized by the Consulate General of France, Welfare Association, the Palestinian Ministry of Culture & the A.M. Qattan Foundation